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"Én vagyok az Élet kenyere: az Atya azért küldött engem, hogy általam igazi életetek legyen"  (G.A. ford.) 

1.Hát itt vagyunk 2017-ben, a fogyasztói társadalomban. Válogathatunk. Kit akarunk fogyasztani? Jézust, 
Mohamedet, Buddhát, netalántán Marxot... És milyen módon? katolikusul, reformátusul, siitául, szalafita 
módon, bolsevista eszközökkel... Oly széles a paletta... És ha Jézust, akkor ki szerint? János szerint, vagy 
inkább Márkra esküszöl? Ő a legősibb? Nagyon tuti. Tehát választhatunk. De inkább úgy mondom, 
választanunk kell, és az életünk megmutatja kit, s mit választottunk. Ez a legnagyobb blama sokunk 
számára 

2. Miért élek? A reggeltől estig való munkáért? Mit akarok gyerekeimre hagyni, pénzt, ingó és ingatlan 
vagyont, vagy valami mást, valamit, ami ezeken felül van? Valami istenit? Sikeres szülőnek mondhatom-e 
magam? (bocs a többiek diszkriminálásáért) 

3 Jézus után mennek, kell nekik Ő, de csak a csodái, meg a kenyér és egyéb nagy ötletei, csak az kell 
belőle. Olyan kenyér, amitől soha nem éheznek meg többé (kajára sem kell már költeni). Ja, hogy csak lelki 
értelemben használta? Így már nem is érdekes. De hogy ez milyen beképzelt alak!? Istennek képzeli 
magát?! 

Jézus nem akar versengeni. Amit Ő adni tud, azt feltétel nélkül adja mindenkinek, aki azt elfogadja, 
meghallgatja – és megcselekszi. Tudja, amit ad, az az ember számára a lehető legjobb, függetlenül kortól, 
nemtől, vagyoni helyzettől és minden egyébtől. Valami újnak kell elkezdődnie. Kezdjük el végre! 
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